孟加拉优速航空航班取消通知

	孟加拉优速航空	(二字代码:	BS,	结算代码:	779)
--	---------	--------	-----	-------	------

尊敬的合作伙伴:

孟加拉优速航空非常抱歉地通知您,由于航班调整原因孟加拉优速航空公司将取消以下航班:

BS325 达卡 - 广州 7月 11日

BS326 广州 - 达卡7月12日

为保护乘客的正常出行,孟加拉优速航空提供以下航班保护政策:

- 1. 持票旅客需由出票方代表在航班起飞前发送非自愿改期或退票申请到: ctobs@megacap.com.cn;
- 2. 非自愿改签日期需在客票有效期内的航班;
- 3. 非自愿改签一经改签不可退票;

非常抱歉给您带来不便,敬请及时清 Q.
尽快联系乘客调整出行方案,感谢您的配合与支持!
孟加拉优速航空广州代表处
2020年7月7日
Flight Cancellation Notice
Dear Partners,
Greetings!
US-Bangala Airlines regrets to inform you that the following flight will be cancelled due to operation plan adjustment reason,
BS325 Dhaka – Guangzhou 11JUL
BS326 Guangzhou – Dhaka 12JUL

1. For involuntary change and refund Passenger who holding above ticket is required to send application to ctobs@megacap.com.cn before original flight date.
2. Involuntary change allowed without charges on next available flight with same cabin within ticket validity;
3. Once involuntary change processed, new ticket will not allow to refund.
Please check your Q box in good time and reschedule the itinerary with passengers accordingly.
We appreciate your support and cooperation from deep of our heart.
US-Bangla Airlines Guangzhou office
July 7, 2020